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Dato: 12.09.2018 kl.2100 
 

Form: Skype 
 

Tilstede: Heidi, Terje, Berit, Rita 
 

Ikke møtt: Anne 
 

Referent: Rita 
 

Nr Agenda Ansvar 

1 

Referat fra forrige møte godkjent uten anmerkninger. På senere figurantsamlinger blir det utbetalt fast beløp 

til figurantene som har ansvaret for samlinga.   

 

 

2 

Regelverk for NM i Lydighet 

Forslag: kjøre lydigheta utenom NV, og la en avdeling få ansvaret. Dette vil dog neppe resulterer i flere 

tilskuere. Flertallet ønsker å beholde det på NV. Forslag til endring synes ok. Spørsmål om rekruttklasse på 

NM: Noen ønsker dette, noen ønsker ikke. For å øke rekrutteringen kan dette være ønskelig. 

Også å vurdere fredag kveld som stevnedag. Berit fremlegger forslaget i sin helhet for HS med 

kommentarer fra HBU.  

 

Berit 

3 

NM IPO referat 

Innmarsj m/flaggborg og bunadskledde. 16 påmeldte deltakere. Spor på lørdag, alle fikk like forhold, gode 

forhold. Alt gikk fint – mye folk, god stemning. Folk var fornøyd, mye gode tilbakemeldinger. 

Uttakskriterier WUSV – krav fra WUSV (min 250 poeng (80-80-80) og være medlem av NSchk, godkjent 

status hofter, godkjent kåring. De 5 beste blir tatt ut. Dispensasjon vil ikke bli gitt. 

Endring: NM må bestås med min 250 poeng (ikke 80 i hver gren). Dette for at en god hund kan være 

uheldig på NM. Gjelder fra 1.1.19. 

 

Dispensasjonssøknad kan ikke tas til følge. 

 

Terje 

 

 

4 

NM Sporhund 

Anders Ljungsten har takket ja til dømming. Det blir 1 stevne (FCI/NSchK). I FCI er det krav om SP1 for å 

delta. For NSchK: SP1 eller IPO3 som krav. 

Tidspunkt: 3.-4. november. NKK gir ingenting til premiering av FCI-deltakere. 

Avdelingen ordner pokaler til FCI-deltakerne, men ingen lauvbærkrans til FCI. 

Startavgift: 500,-. Det oppfordres til at KG RIK går inn mot FCI med sak ang ingen støtte fra NKK. 

Annonse utarbeides og sendes til HBU for gjennomsyn. 

 

Ang neste år IPO/SP: Forslag om at HBU arrangerer og får tak i et ordentlig stadion. 

Avd: Fredrikstad har «kokeboka» ang. arrangementet.  

 

 

 

 

Terje 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5 

Videre gang i HBU – evt fellesmøte til høsten? 

I fjor hadde HBU et fysisk møte på høsten. Vi sjekker om vi kan finne dato som passer alle 

 

 

 

6 

Eventuelt 

-Forslag om at HBU ser på avlskriteriene våre. Dette må tas tak i nå, slik at et forslag kan fremmes på 

årsmøtet. Det foreslås at denne diskusjonen tas på et fysisk møte.  

-Søknad om prøver 2019. Frist til NKK er 31.10.2019. HBU søker om IPO NM første helga i september, 

Sporhund sist i oktober. Det skal ikke arrangeres prøver på Sølen. Terminlister må samkjøres fra 

avdelingene  

Heidi/ 

Berit 

7 
Saker til oppfølging: RRP/RSP/IPO: endringer generelt fra 01.01.2019 

 
 

 Neste møte: 18.10. 2018 på Skype  

 

REFERAT HBU 


